

Referat HCM Bestyrelsesmøde, mandag d. 17/6:

Tilstede: Henrik, Claus, Finn, Thomas

Afbud: Tabita

1

Tøj og genbestilling. Se evt. tidligere messenger opslag fra Tabita.

Vi skal have genbestilt, når Søren får bekræftet, at han vil være sponsor for 1, 2, eller 3 år yderligere. **Thomas** snakker med Søren.

Tabita bedes høre Xtreme om de evt. har nogle prøvemodeller vi kan købe billigt for at have de forskellige størrelsesmodeller hjemme.

Tabita bedes opdatere lager-status i arket.

Vi vil invitere Xtreme til Haslev for en prøve-aften på klubaften Oktober/November, så alle kan finde deres rigtige størrelse.

Tabita skriver rundt og bede folk tage stilling til om vi skal købe vinterjakker. Hvis 10 er interesseret, kan vi bestille.

2

Dialogmøde Haslev kommune fremtidens kultur og fritidspolitik. Foreningernes dag.

Vi vil umiddelbart ikke deltage, medmindre nogle andre medlemmer vil deltage og repræsentere klubben.

3

Kommende arrangementer:

29/6: Fællestur til Kalundborg (Fleron)

Klubben vil dække evt udgift til campingpladsen for besøgende fra HCM. For nuværende ca. 8 deltagende.

Finn skriver lige rundt med praktisk info når begivenheden nærmer sig.

6-øer: **Henrik** tager fat i Jens for at høre om han vil arrangere. Dato foreslås søndag d. 11/8. Opret begivenhed.

Klubmesterskab/Sommerfest: d. 28/9 kl ca 13:30. **Thomas** opretter begivenhed, laver handicap-plan og præcisere regler for afvikling. Prøv at finde 2 der vil stå flagposter. **Henrik** tager i Jørgen eller anden fra Festudvalget.

Vinterklubaftener:

Oktober, November, December, Marts (første tirsdag i hver måned). Januar julefrokost, Februar generalforsamling.

1)Prøv-tøj aften

2)MTB-Eventyr

3)Foredrag: Træning 40+. **Thomas** hører Bente med status.

4)Peter Nygaard (3kkr)

4

Haslev Fests dage opfølgning.

Thomas laver opslag med mulighed for bar-deltagere at kommentere på hvad der fungerede og ikke fungerede. HCM vil gerne deltage igen til næste år, og vi må afstemme forventninger fra Haslev Fests dage med hvad vi selv mener vi kan løfte.

5

Hjemmeside: Opdateringer. Se seneste referat. De fleste ændringer blev opdateret på aftenen.

6

Gave til Søren. Pumpetermokande. **Finn** sørger for at få indkøbt.

Evt. en trøje med hilsen fra klubben (ideer???)

7

Regnskab/nyt fra Kassereren:

Regnskab løber i forhold til budget. Lidt udsving, men ikke noget der ikke kan forventes. **Claus** vil afslutte Hallandsåsen/Hartzen turene indenfor nærmeste fremtid.

8

Trafikkultur i HCM: **Thomas** skriver til Johnny Larsen, som skrev det seneste på HCM FB siden.

Tabita skriver et indlæg til HCM medlemmer med endnu en henstilling til at vi opfører os ordentlig og med ydmyghed i trafikken.

9

Næste møde:

Mandag d. 16/9 eller onsdag d. 18/9 (Tabita vælger hvis hun kender vagtplan). Hos Thomas.

H. C. Ørstedesvej 11.

10

TO kurser i DCU. Input til deltager/tid/sted efterspurgt af DCU (svar inden 28/6).

Thomas skriver til DCU: 4 medlemmer til kursus indenfor de næste 6 mrd - på sjælland.

Claus lufter ide om at dele udgift med Tour De Haslev.

11

Oprydning: **Thomas** fjerner tomme flasker/dåser. **Henrik** kigger på øl. **Finn/Henrik** kigger på at få fjernet jernstænger fra skakt.